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Πίνακας μελών Συμβουλίου Έρευνας και Καινοτομίας (ΠΣΕΚ) 

α/α ΟΝΟΜΑ ΙΔΙΟΤΗΤΑ ΙΔΙΟΤΗΤΑ ΜΕΛΟΥΣ 

1.  
Μπότσαρης Παντελεήμων Καθηγητής ΔΠΘ  Πρόεδρος 

2.  Σουκουλιάς Πέτρος Μέλος του Εθνικού 
Συμβουλίου Ε&Κ (ΕΣΕΚ) 

Αντιπρόεδρος 

3.  Χουβαρδάς Κων/νος Προϊστάμενος Διεύθυνσης 
Πολιτικής Προστασίας 
ΠΑΜΘ 

Γραμματέας 

4.  Πάρτσιας Χρήστος Στέλεχος Περιφερειακού 
Ταμείου Ανάπτυξης ΑΜΘ 

Αν. Γραμματέας 

5.  Μπαντέκας Δημήτριος Πρύτανης ΑΤΕΙ ΑΜΘ, 
Καθηγητής ΑΤΕΙ ΑΜΘ 

Τακτικό 

6.  Καραφυλλίδης Ιωάννης Καθηγητής ΔΠΘ Τακτικό 

7.  Γκαϊντατζής Γεώργιος Αναπλ. Καθηγητής ΔΠΘ Τακτικό 

8.  Μπρούφας Γεώργιος Αναπλ. Καθηγητής ΔΠΘ Τακτικό 

9.  Μαλλίνης Γεώργιος Επικ. Καθηγητής ΔΠΘ Τακτικό 
10.  Χριστοφορίδης Αχιλλέας Καθηγητής ΑΤΕΙ ΑΜΘ Τακτικό 
11.  Γαλιατσάτου Παναγιώτα Δρ. Πολιτικός Μηχανικός Τακτικό 

 
Παρόντα Μέλη:  Όσων τα ονόματα και λοιπά στοιχεία δεν σκιάζονται στον παραπάνω πίνακα  
 

Τακτικά Μέλη που αν και προσκλήθηκαν, δεν συμμετείχαν. 

1. Μπαντέκας Δημήτριος 

2. Μπρούφας Γεώργιος 

3. Μαλλίνης Γεώργιος 

4. Γαλιατσάτου Παναγιώτα 

Η συνεδρίαση πραγματοποιήθηκε μέσω τηλεδιάσκεψης με χρήση της πλατφόρμας www.epresence.gov.gr/conferences. 
 
 
Χρέη πρακτικογράφου του Συμβουλίου εκτελεί η κα Μαρία Λειβαδιώτου.

ΑΡΙΘΜΟΣ ΗΜΕΡΟΜΗΝΙΑ ΗΜΕΡΑ ΩΡΑ ΕΝΑΡΞΗΣ ΤΟΠΟΣ 

10 17-02-2021 ΤΕΤΑΡΤΗ 13:30 ΔΙΑΔΙΚΤΥΑΚΑ 



ΤΜΗΜΑ Ι: ΛΕΙΤΟΥΡΓΙΚΑ - ΔΙΑΔΙΚΑΣΤΙΚΑ ΘΕΜΑΤΑ ΤΟΥ ΠΣΕΚ 

α/α Θέμα Εισηγητής Α.Π.  Απόφαση 

1 Ενημέρωση των μελών του ΠΣΕΚ ΠΣΕΚ  Ενημερώνεται το ΠΣΕΚ για τα παρακάτω θέματα: 

 

1.1 2η Πανελλήνια συνάντηση των ΠΣΕΚ στα Καλάβρυτα στις 29-30/1/2021  Π. Μπότσαρης  Ο Πρόεδρος κ. Π. Μπότσαρης ενημέρωσε για τα πεπραγμένα της 
2ης  πανελλήνιας συνάντησης των ΠΣΕΚ στα Καλάβρυτα στις 29-
30/1/2021 και τόνισε την κοινή διαπίστωση της αρρυθμίας στο 
συντονισμό και την διακυβέρνηση αυτής της μορφής των 
οργάνων και τη δυσκολία συντονισμού με το οικοσύστημα της 
κάθε Περιφέρειας.  Έγινε αναφορά σε έγγραφο που εστάλη από 
την Περιφέρεια Δυτικής Ελλάδας για υποβολή προτάσεων 
σχετικά με τον εκσυγχρονισμό λειτουργίας των ΠΣΕΚ.  Ο κ. Π. 
Σουκουλιάς τόνισε ωστόσο την πρόοδο που υπήρξε στο 
ενδιαφέρον και τη συμμετοχή ανά την Ελλάδα.  
 

1.2 Αναπτυξιακός Προγραμματισμός ΠΑΜΘ 2021-2027 Π. Μπότσαρης 
Π. Κουδουμάκης 

 Η ενημέρωση έγινε από το στέλεχος της Ενδιάμεσης 
Διαχειριστικής Αρχής κ. Π. Κουδουμάκη.  Έγινε αναφορά σε δύο 
μελέτες του ΟΟΣΑ που αφορούν την Ελλάδα και τις 13 ελληνικές 
Περιφέρειες και ανέλυσε το προφίλ της Περιφέρειας ΑΜΘ.  Στη 
συνέχεια έγινε παρουσίαση της συνολικής δαπάνης που 
εγκρίθηκε για την ΑΜΘ και των πέντε στόχων πολιτικής και των 
τριάντα δύο ειδικών στόχων.  Τα διάφορα προγράμματα 
ορίζονται από τους κανονισμούς της  Ευρωπαϊκής Ένωσης  και 
βασίζονται στους ειδικούς στόχους. 
Έγινε παρουσίαση και ανάλυση του ερωτηματολογίου 
διαβούλευσης φορέων για το Επιχειρησιακό Πρόγραμμα ΠΑΜΘ 
2021-2027 και ζητήθηκαν από τον κ. Π. Μπότσαρη στοχευμένες 
προτάσεις – παρεμβάσεις από τα μέλη του ΠΣΕΚ για να 
συμπληρωθεί και να υποβληθεί ως ΠΣΕΚ.  Ο κ. Π. Σουκουλιάς 
πρότεινε το κάθε μέλος να ασχοληθεί με τα σημεία που γνωρίζει 
και μπορεί να προτείνει κάτι. 

1.3 Επικύρωση πεπραγμένων ΠΣΕΚ 2018-2020 Π. Μπότσαρης 
 

 Παρουσιάστηκε στα μέλη ο απολογισμός των πεπραγμένων του 
ΠΣΕΚ ΑΜΘ.  Ζητήθηκε να σταλούν οι παρατηρήσεις των μελών 
και στη συνέχεια θα υποβληθεί στον Περιφερειάρχη ΑΜΘ. 

 
 
 
 

ΤΜΗΜΑ IΙ: ΑΙΤΗΣΕΙΣ - ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ 

α/α Θέμα Εισηγητής Α.Π. Απόφαση 



α/α Θέμα Εισηγητής Α.Π. Απόφαση 

1 Higher Education for Smart Specialisation  Π. Μπότσαρης  Έγινε ενημέρωση για την ημερίδα και συγκεκριμένα για την 
εμπλοκή των ΑΕΙ η συμμετοχή των οποίων δεν είναι όσο έντονη θα 
έπρεπε και τονίστηκε η ανάγκη συνεργασίας των ΑΕΙ με τον 
επιχειρηματικό χώρο.  Στην τελευταία διαπίστωση αναφέρθηκε 
και ο κ. Π. Σουκουλιάς και συμπλήρωσε ότι η Περιφέρεια ΑΜΘ 
είχε καλή εικόνα αλλά δεν το εκμεταλλεύτηκε. 

2 Διαχείριση αποβλήτων Α. Χριστοφορίδης  Ο κ. Χριστοφορίδης ξεκίνησε την παρουσίαση λέγοντας ότι η 
διαχείριση αστικών απορριμμάτων αποτελεί σήμερα πεδίο 
ειδικών επιστημόνων.  Το μεγαλύτερο ποσοστό των 
απορριμμάτων αφορά οργανικά ή ζυμώσιμα και στη συνέχεια 
χρησιμοποιημένο χαρτί.  Θα πρέπει να γίνει κατανοητό ότι πετάμε 
πρώτες ύλες όταν το 85% των ελληνικών απορριμμάτων μπορεί να 
ανακυκλωθεί.  Αντίθετα προς ανακύκλωση προορίζεται μόνο το 
20%.  Η Ευρωπαϊκή Ένωση εξέδωσε το 1996 μία οδηγία με τρεις 
πυλώνες:  μείωση, επαναχρησιμοποίηση, ανακύκλωση.  Η 
εισήγηση έκλεισε με προτάσεις που μπορούν να εφαρμοστούν 
στην Ελλάδα.  Επακολούθησε συζήτηση μεταξύ των μελών για το 
θέμα. 
Ο κ. Γ. Γκαϊντατζής ανέφερε ότι η ανακύκλωση είναι πιο εύκολη σε 
μεγάλα αστικά κέντρα και πρότεινε να πραγματοποιηθεί έρευνα – 
μελέτη για την Περιφέρεια ΑΜΘ.   

 

 

 

Οι συνεδριάσεις του ΠΣΕΚ είναι μυστικές σύμφωνα με το άρθρο 14 παρ. 10 του ΚΔΔ/σιας (ν. 2690/1999) και του ν. 2472/1997 συνεπώς δεν επιτρέπεται η χρήση κάθε είδους τεχνικού 
μέσου για τη βιντεοσκόπηση, ηχογράφηση και κάθε μορφή λήψης αποθήκευσης και επεξεργασίας δεδομένων. 

 

Στο σημείο αυτό και ώρα 15:00 μ.μ. λύεται η συνεδρίαση. 

 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ  Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ 

   

   

Χουβαρδάς Κωνσταντίνος  Μπότσαρης Ν. Παντελεήμων 

 
 
 


